
 
 
 
 

 
 
 
       

 
 
 
 
 
    RRAANNEECC  PPLLNNÝÝ  NNOOVVIINNEEKK  AA  ZZPPRRÁÁVV  ZZ    RRAADDVVAANNCCEE  AAŽŽ  KK  VVÁÁMM!!  AAŤŤ  JJSSTTEE  KKDDEEKKOOLLIIVV    --  DDOOBBRRÉÉ    PPOOČČTTEENNÍÍ  !! 

 
ÚVODNÍK: 
 

Nejkrásnější období je patrně 

podzim. Ať se každý podívá po 

okolí a podiví se, kolik 

krásných obrazů nám příroda 

dává. Ano, pomalu mizí zeleň 

ze stromů a mění se na 

pestrobarevnou krásu. 

Snad stačí pohled na pohoří kolem 

Radvance (Klobouk, Pomahač, Ortel a 

Slavíček) a každý z nás si uvědomí, že malíř 

příroda nás potěší pohledem, který je 

úchvatný. 

Listí pomalu opadává, blíží se zima. Znovu 

budeme čekat na jaro. Přesto Vám přeji 

příjemné prožití podzimu, ale i zážitky při 

procházce obcí i okolí. 

                                                                                                                  

           Macoun Otto 

 

 
 
Vážení občané Radvance a také chalupáři.  
 
 Náš zpravodaj jsme sice nazvali 
občasníkem, ale sami jsme si vytkli cíl, že 

bude vycházet jednou za 2 měsíce. Tento 
rok se nám to nepovedlo. Vydáváme teprve 
čtvrté číslo. Dále nám je líto, že dostáváme 
velmi málo článků od Vás čtenářů. Takže 
ani nevíme, jestli se Vám naše informace 
hodí, nebo zda občasník skončí bez přečtení 
v kamnech. Chtěli bychom pro příští ročníky 
zavést odstavec čtenářů, kde by vycházely 
Vaše názory, nápady nebo přání. Příspěvky 

můžete donést osobně na 
obecní úřad, nebo vhodit 
do schránky vedle 
vývěsky. Určitě to pomůže 
novému zastupitelstvu 
v jeho práci. Všichni 

zastupitelé si přejeme, abychom byli 
prospěšní občanům, chalupářům i obci, aby 
se nám práce dařila. Chceme rozhodovat 
spravedlivě a objektivně. K tomu potřebu-
jeme i pochopení a důvěru Vás všech. 
 

 
 
Komunální volby 
 
 Volby do obecních zastupitelstev 
proběhly 20.10.-21.10. Do zastupitelstva 
obce Radvanec byli zvoleni tito zastupitelé : 

• Dvořáček Jiří 
• Formánková Naďa  
• Melicharová Krista 



• Strejček Pavel 
• Štikar František 
• Ullrich Petr,Ing. 
• Znamenáčková Miluše 
Volební výsledky byly zveřejněny na 

obecní vývěsce. Pro informaci jen doplňuji 
trochu statistiky. Ze 100 voličů přišlo volit 
50, z toho, z různých důvodů, bylo 11 
neplatných hlasů. Pro kandidáty bylo 
odevzdáno u jednotlivců 77 až 95 % 
platných hlasů. Na ustavujícím zasedání byl 
zvolen starostou Jiří Dvořáček a 
místostarostou Ing. Petr Ullrich. 
 Přestože na programu zasedání bylo 
zveřejněno, že budou přijímány připomínky 
občanů na akce k zařazení do návrhu 
rozpočtu obce na rok 2007, nebyly žádné 
připomínky podány. 
 Zastupitelstvo tedy projednalo vlastní 
rámcové cíle pro příští rok: 
    ● sestavit úsporný rozpočet, přitom 
nenarušit  základní potřeby obce 
    ●    usilovně pracovat na projektu odkana-
lizování obce, k tomu zajistit co nejvyšší 
dotace 
    ●    pokračovat v obnově místních komu-
nikací,zejména přístupových pro plánovanou 
výstavbu 5 RD za Slánskými 
    ●   na základě nového povodňového plánu 
zajistit plynulejší odtok Dobranovského 
potoka  
    ● zajistit další stavební pozemky pro 
výstavbu alespoň 5 RD  
    ● cílevědomě působit na občany ke 
zvýšení počtu trvale hlášených osob na 150 
v tomto funkčním období.  
    ●   zjistit skutečný technický stav obec-
ních mostů a podle nálezu provést opatření 
    ●  dosadit nové ochranné zábradlí k dvě-
ma můstkům u Slavíků,dále u Vyskočilů a 
ke mlýnu 
 

 
 

Co ve zpravodaji č. 3 nebylo 
 
 Mezi vyjmenovanými sponzory obce 
nebylo moje jméno. Nechtěl jsem 
následující informaci uvádět vědomě proto, 
aby si to někdo nevysvětloval jako osobní 
volební kampaň. Ale je po volbách a já cítím 
potřebu tuto informaci podat. Jedná se o 
peníze, které jsem ušetřil obecní pokladně 
tím, že vykonávám funkci starosty jako 
neuvolněný. Podotýkám, že přede mnou byl 
starosta uvolněný a po mě pravděpodobně 
bude chtít příští starosta být také uvolněný. 
 Počítejte se mnou. Plat uvolněného 
starosty v naší obci je stanoven zákonem na 
26.184,- Kč měsíčně. K tomu se z obecní 

pokladny vyplácí zdravotní a 
sociální pojištění ve výši 
9.164,-Kč měsíčně. Celkem 
tedy 35.348,-Kč měsíčně, krát 
12 měsíců, krát 4 roky 
volebního období a máme 
částku 1,696.704,-Kč. 

Funkce neuvolněného starosty je odměňo-
vána měsíčně ve výši 9.100,-Kč. Žádné další 
výdaje z obecní pokladny k tomu nejsou 
(naopak se z této odměny odečítají téměř 
2.000,-Kč jako daň ze mzdy). Při stejném 
výpočtu to činí za volební období 436.800,-
Kč. To je tedy jenom 25% a v obecní 
pokladně se ušetří 1,259.904,-Kč za čtyřleté 
volební období. 
To je můj sponzorský dar obci. Přitom 
množství práce musím odvést jako uvolněný 
starosta. Měsíčně administrativa obce pro 
mne představuje kolem 80 hodin, mnohdy 
ale i 100 hodin úřadování, jednání, 
vyřizování a shánění dotací. 
Tuto informaci podávám hlavně těm, kteří 
k volbám nepřišli, ale zejména těm, kteří mě 
nevolili a těm také adresuji tuto otázku……a 
co vy jste udělali pro obec prospěšného? 
                                                                                                             
          Jiří Dvořáček 
                                                       starosta   



Příspěvek hejtmana Libereckého kraje do 
našeho zpravodaje 
 

 
 
 
Vážený pane starosto, 
volební období 2002 
až 2006 končí, a proto 
mi dovolte, abych 
Vám při této příleži-
tosti poděkoval za 
vykonanou práci ve 
prospěch Vaší obce. 
Jako hejtman Liberec-
kého kraje si plně                                                           

uvědomuji, že právě rozvoj měst a obcí je 
základním a hlavním předpokladem k tomu, 
aby se úspěšně rozvíjel i celý náš kraj. 
Obecní samospráva v čele se starostou 
sehrává velmi důležitou a významnou roli, 
které si nesmírně vážím. Ze svých osobních 
zkušeností totiž vím, co práce starosty 
obnáší, jak je náročná a někdy nevděčná. 
Vím, že obecní pokladna obvykle nebývá 
bezedná a vyhovět všem požadavkům není 
nikdy možné. Někdy chybí peníze, jindy 
dobrá vůle a dohoda, neboť co jedni 
považují za prioritu, druzí zatracují a když 
se něco zrovna nepovede, může za to často 
starosta…. 
 Děkuji Vám proto za čtyřletou práci, 
která nezná víkendů, svátků ani dovolené, a 
přeji, aby se Vám dařilo v pracovním i 
osobním životě.  
 
S pozdravem 
                                                    Petr Skokan   
 

 

 
 
 

Životní výročí 
 

30.9.2006 oslavila paní 
Milada Macounová 70. 
narozeniny. 
1.12.2006 bude slavit své 
85. narozeniny paní 
Františka Kahovcová. 

Oběma našim dlouholetým občankám 
přejeme hodně zdraví a ještě mnoho dalších 
let v pohodě.  

 
 

POZVÁNKA 

na veřejné zasedání zastupitelstva 
Ve čtvrtek 7.12.2006 v 18.00 hod. 
se bude konat veřejné zasedání nově 
zvoleného zastupitelstva obce s programem: 
- změna rozpočtu r. 2006 
- návrh rozpočtu na r. 2007  
- územní plán obce za účasti stavebního 
úřadu a projektanta 
- ustavení kontrolního a finančního výboru 
- jednací řád 
- různé  
- diskuze 

 
 
Vánoční stromek 
 
Stalo se už tradicí, že rozsvěcujeme na 1. 

adventní neděli 
stromek. Tentokráte to 
bude v sobotu 2. 
prosince na obvyklém 
místě u naší obecní 
lípy, kterou jsme při její 
výsadbě nazvali „Lípou 
porozumění“. Takové 
by měly být nejenom 
svátky vá-noční, ale 
celý rok. Protože 
porozumění mezi 



občany a dobré sousedské vztahy to je to, co 
v současné pře-politizované době všichni 
moc potřebujeme. 

Srdečně Vás proto zveme 
na rozsvícení našeho vánočního stromu  

v sobotu 2. prosince v 18 hodin 
u Hospody u Mlejna. 

Je zajištěn ohňostroj a pohoštění pro dospělé 
i děti. Přijďte na grog nebo na svařák. 

 

 
 

Štědrovečerní zvyky 
 

 Vánoce jsou jedny z nejvýznamnějších 
svátků roku. Kromě (v dnešní době až příliš 
hektického) shánění dárků, uklízení a pečení 
je to především příjemný čas strávený 
s rodinou. Zpestřete si přípravy i samotné 
Vánoce tradičními štědrovečerními zvyky!  
 Tento den má nejvíc pověr a tradic 
z celého roku. Celý den by se měl držet půst, 
aby člověk viděl zlaté prasátko. Večer se 
kolem stolu schází celá rodina, někde se 
nechává jedno místo s talířem pro rodinné 
příslušníky mimo domov nebo zemřelé. Vše 
mělo být na dosah ruky, aby ani hospodyně 
nemusela vstávat od stolu. Večeře začínala 
motlitbou, dnes spíše přípitkem. Tradiční 
pokrm luštěniny vytlačil později kapr. 
Nechyběla ani rybí polévka, jablka, ořechy. 
Po večeři si každý rozkrojil jablko. Pokud byl 
jádřinec ve tvaru hvězdy, znamenalo to štěstí a 
zdraví. Zbytky štědrovečerní večeře se 
zakopávaly v sadě, na mezi a pod prahem pro 
lepší úrodu a ochranu domu. Také se lilo 

rozpuštěné olovo do vědra s vodou a z tvaru 
se hádal osud. Další zvyk bylo pouštění 
malých lodiček se skořápek ořechů a malých 
svíček. Tato zábava byla hlavně dětská, a tak 
se z výsledku závodu lodiček usuzovalo 
zdraví dítěte. Svobodná děvčata házela 
střevícem za hlavu a pokud padl špičkou ze 
dveří, čekalo jí opuštění domu. Po večeři se 
zpívaly koledy, navštěvovalo se a o půlnoci se 
chodilo na slavnostní mši.  
 

 
 

Půlnoční 
 

Konání Půlnoční mše není 
zatím pevně dohodnuté 
s panem farářem. Čekáme 
na jeho vyjádření. 
V případě konání budeme 
informovat pozvánkami na 
obvyklých místech. 
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